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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Az ECOSTAT költségvetése” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdéseket kívánok

benyújtani Kiss Péter Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Miniszterelnöki Hivatal irányítása és felügyelete alatt működő ECOSTAT Intézet a

költségvetési törvény X . fejezet rendelkezései szerint 246,4 millió forint kiadási előirányzattal

működött 2007-ben. Az intézet honlapján az üvegzseb törvénynek megfelelően közzétett

megrendelések közül 2007-ben kifizetésre került 159,3 millió forint, továbbá folyamatban van 9 5

millió kifizetése a Szonda-Ipsos részére . Az intézet teljes költségvetéséhez képest ez igen magas

arányú megrendelés, tekintve, hogy a 246,4 millió kell, hogy fedezze a teljes működési

költségvetést – 42 fő éves bérköltségét, és egy új személygépkocsi vételárát is .

Mindezek ismeretében az alábbi kérdéseimre várom válaszát:

A kormány gazdaság- és társadalom-stratégiai kutató intézete miért szorul ilyen volumen ű

megrendelésekre hasonló tevékenységi körű magáncégektő l?

Mi volt a honlapon feltüntetett szerz ődések tárgya?

- A folyamatban lévő kifizetéseket milyen ütemezésben, bontásban teljesítik ?

- Ha elfogadjuk, hogy – legszigorúbb számítás szerint – 159,3 millió forintot költötte k

különböző megrendelésekre, úgy mib ő l finanszírozzák a 42 alkalmazott munkabérét, a

dologi és működés kiadásokat?

- Továbbá kérem, tájékoztasson az intézet 5 millió forint alatti megrendeléseir ől is ,

valamint arról, hogy mennyi az 5 millió forint alatti megrendelések teljes összege .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . február 4 .

	

Tisztelette l

Mádi László
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